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Tu ciągle mówią o nich w czasie teraźniejszym. Para prezydencka w swojej rezydencji w Wiśle była zaledwie cztery
razy, ale bardzo dobrze odcisnęła się w pamięci Krystyny Pasierbek - kierownik zamku, która Hannie Blokesz-Bacza
opowiada o prezydenckich wizytach
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